

[View this email in your browser](#)



**ICCCASU Newsletter**  
**Bulletin de l'ICCCASU**

January 2025 / Janvier 2025

---

**Welcome ICCCASU Subscriber**  
**Bienvenue abonné ICCCASU**



Dear ICCCASU Members,

Welcome to 2025! The International Council on Canadian, Chinese, and African Sustainable Urbanization (ICCCASU) is proud to celebrate its 10th anniversary this year. Over the past decade, much has been achieved thanks to your unwavering support. We are deeply grateful to you for being an integral part of this remarkable journey.

Looking ahead, we are thrilled to announce that the 6th ICCCASU conference will take place at the University of Ottawa during the last week of July this year. Please find all the details about this event in this newsletter.

With warm regards,

ICCCASU Organizing Committee

---

Chères et Chers membres de l'ICCCASU,

Bienvenue en 2025 ! Le Conseil international sur l'urbanisation durable au Canada, en Chine et en Afrique (ICCCASU) est fier de célébrer son 10e anniversaire cette année. Au cours de la dernière décennie, de nombreuses réalisations ont été accomplies grâce à votre soutien indéfectible. Nous vous exprimons notre profonde gratitude pour avoir été une partie essentielle de ce parcours remarquable.

En regardant vers l'avenir, nous sommes ravis d'annoncer que la 6e conférence de l'ICCCASU se tiendra à l'Université d'Ottawa pendant la dernière semaine de juillet cette année. Vous trouverez tous les détails concernant cet événement dans ce bulletin.

Avec nos salutations chaleureuses,

Le Comité d'organisation de l'ICCCASU

---

**Honorary Chair of the ICCCASU6 Conference**

---

**Président d'honneur de la 6e conférence de  
l'ICCCASU**



---

We are delighted to announce that Canadian Senator, the Honorable Yuen Pau Woo, will serve as the Honorary Chair of the 6th ICCCASU Conference, scheduled to take place in July 2025 in Ottawa, Canada.

Senator Woo is widely recognized as a distinguished leader in public service and global affairs. Appointed to the Senate of Canada in 2016, he has served as the facilitator of the Independent Senators Group, demonstrating his commitment to non-partisan collaboration and advancing Canada's interests on critical issues. With extensive experience in policy-making, international trade, and sustainability, Senator Woo brings a wealth of expertise that aligns seamlessly with the core mission of ICCCASU.

Before his appointment to the Senate, Senator Woo was the President and CEO of the Asia Pacific Foundation of Canada, where he championed Canada's engagement with the Asia-Pacific region on trade, innovation, and sustainable development. A respected voice in global urbanization and economic policy, he has advised governments, businesses, and academic institutions worldwide, contributing to dialogue and action on urban resilience, governance, and cross-cultural understanding.

As Honorary Chair of ICCCASU6, Senator Woo's leadership will be instrumental in shaping meaningful discussions on housing, livelihoods, and resilient urban futures. We extend our warm invitation to you to join this milestone event, either in person or virtually. Your participation will enrich the exchange of ideas and contribute to addressing the critical challenges of sustainable urbanization in a changing world.

---

Nous avons le grand plaisir d'annoncer que le sénateur canadien, l'honorable Yuen Pau Woo, assumera le rôle de président d'honneur de la 6e conférence de l'ICCCASU, qui se tiendra en juillet 2025 à Ottawa, au Canada.

Le sénateur Woo est largement reconnu comme un leader distingué dans les domaines du

service public et des affaires internationales. Nommé au Sénat du Canada en 2016, il a également occupé le poste de facilitateur du Groupe des sénateurs indépendants, mettant en avant son engagement en faveur de la collaboration non partisane et de la promotion des intérêts du Canada sur des questions essentielles. Grâce à son expertise en élaboration de politiques, commerce international et développement durable, le sénateur Woo incarne les valeurs fondamentales de l'ICCCASU.

Avant sa nomination au Sénat, le sénateur Woo a été président-directeur général de la Fondation Asie Pacifique du Canada, où il a plaidé pour une coopération accrue entre le Canada et la région Asie-Pacifique en matière de commerce, d'innovation et de développement durable. Reconnu comme une voix influente dans les domaines de l'urbanisation mondiale et de la politique économique, il a conseillé des gouvernements, des entreprises et des institutions académiques à travers le monde, contribuant à des avancées concrètes dans les domaines de la résilience urbaine, de la gouvernance et de la compréhension interculturelle.

En tant que président d'honneur de la 6e conférence de l'ICCCASU, le leadership du sénateur Woo jouera un rôle clé pour orienter des discussions significatives sur le logement, les moyens de subsistance et les villes résilientes de l'avenir. Nous vous invitons chaleureusement à vous joindre à cet événement marquant, en personne ou virtuellement. Votre participation enrichira l'échange d'idées et contribuera à relever les défis critiques de l'urbanisation durable dans un monde en évolution.



## **ICCCASU 6 Conference: Call for contributions**



## **Conférence ICCCASU 6 : Appel à contributions**

in Ipsun



The 6<sup>th</sup> Interational Conference on Canadian,  
Chinese, and African Sustainable Urbanization  
(ICCCASU)

**HUMANIZING URBANIZATION:  
Housing, Livelihoods, Resilient Cities  
in a Changing World**

**July 26-31, 2025**

University of Ottawa, Ottawa,  
Canada (Hybrid)

**Languages: English & French**

<https://icccasu.com>  
[icccasu@uottawa.ca](mailto:icccasu@uottawa.ca)

**Celebrating 10 Years of ICCASU**



**Call for Contributions for ICCASU6**

The 6th ICCASU hybrid conference invites submissions of abstracts and full papers on innovative solutions and research findings related to sustainable urbanization. This year's theme, "*Humanizing Urbanization: Housing, Livelihoods, and Resilient Cities in a Changing World*," emphasizes housing and its pivotal role in fostering equitable and resilient urban futures.

We welcome contributions from all disciplines and perspectives. Papers may be presented in

either English or French and can take various forms, including theory-based analyses, case studies, technical explorations, or examinations of social and physical environments.

Key topics include:

- Innovative housing solutions
- Livelihood and economic opportunities in cities
- Sustainable urban planning and infrastructure
- Cultural identity and social cohesion
- Policy, governance, and international partnerships

Submissions on other relevant topics outside these categories are also encouraged.

For full details about submissions, please visit the official ICCCASU website at <https://icccasu.com/>. Registration is now open at <https://myicccasu.regfox.com/icccasu2025>.

### **Invitation Letter from Senator Honorable Woo**

We understand that some participants may have concerns about obtaining a visa in time to attend ICCCASU6 in Canada. Given that securing a visa to Canada has become increasingly challenging, we are pleased to announce that Senator Honorable Yuen Pau Woo has kindly agreed to assist by providing official invitation letters for participants whose abstracts are accepted.

To qualify for this support, you must submit your abstract and complete your registration by January 31, 2025. Accepted participants will receive acceptance letters from the ICCCASU scientific committee by mid-February. Following this, we will collect necessary details from you to enable Senator Woo's office to issue the invitation letters by mid-March.

Additionally, Senator Woo's office will assist in tracking visa applications once they are submitted, with the goal of alleviating delays or challenges in obtaining visas for eligible contributors.

### **Refund Policy**

In the event that your abstract is not accepted or your visa application to Canada is denied, you will receive a full refund.

Participants intending to attend in person may switch to online participation by May 30, 2025, and will be eligible for a differential refund based on their participation mode.

---

### **Appel à Soumissions : 6e Conférence Hybride de l'ICCCASU**

La 6e Conférence Hybride de l'ICCCASU invite la soumission de résumés et de communications complètes portant sur des solutions innovantes et des résultats de recherche liés à l'urbanisation durable. Le thème de cette année, "*Humaniser l'urbanisation : Logement, Moyens de Subsistance et Villes Résilientes dans un Monde en Évolution*", met en lumière le logement en tant qu'élément clé pour favoriser des avenir urbains équitables et résilients.

Nous accueillons des contributions de diverses disciplines et perspectives. Les communications peuvent être présentées en anglais ou en français et prendre différentes formes, telles que des analyses théoriques, des études de cas, des explorations techniques, ou des examens des dimensions sociales et physiques de l'urbanisation.

Les principaux thèmes incluent :

- Solutions innovantes en matière de logement
- Moyens de subsistance et opportunités économiques dans les villes
- Planification urbaine durable et infrastructures
- Identité culturelle et cohésion sociale
- Politiques, gouvernance et partenariats internationaux

Les soumissions sur d'autres sujets pertinents au-delà de ces catégories sont également encouragées.

Pour des détails complets sur les soumissions, veuillez consulter le site web officiel de l'ICCCASU à <https://icccasu.com/>. Les inscriptions sont désormais ouvertes à <https://myicccasu.regfox.com/icccasu2025>.

### **Lettre d'invitation du sénateur l'honorable Woo**

Nous comprenons que certains participants puissent être préoccupés par l'obtention de leur visa à temps pour assister à la 6e conférence de l'ICCCASU au Canada. Étant donné que l'obtention d'un visa pour le Canada est devenue de plus en plus complexe, nous sommes heureux d'annoncer que le sénateur l'honorable Yuen Pau Woo a généreusement accepté d'aider en fournissant des lettres d'invitation officielles aux participants dont les résumés sont acceptés.

Pour bénéficier de ce soutien, vous devez soumettre votre résumé et vous inscrire avant le 31 janvier 2025. Les participants acceptés recevront des lettres d'acceptation du comité scientifique de l'ICCCASU d'ici la mi-février. Par la suite, nous recueillerons les informations nécessaires pour permettre au bureau du sénateur Woo d'émettre les lettres d'invitation d'ici la mi-mars.

De plus, le bureau du sénateur Woo aidera au suivi des demandes de visa une fois soumises, dans le but d'alléger les retards ou difficultés liées à l'obtention des visas pour les contributeurs éligibles.

### **Politique de remboursement**

Dans le cas où votre résumé n'est pas accepté ou si votre demande de visa pour le Canada est refusée, vous recevrez un remboursement complet.

Les participants prévoyant d'assister en personne peuvent opter pour une participation en ligne d'ici le 30 mai 2025, et bénéficieront d'un remboursement différentiel en fonction de leur mode de participation.

---

Visit ICCCASU Official Website for more details

---

---

## ICCCASU Social Media

---



**FOLLOW US  
ON OUR SOCIAL NETWORKS**

*Facebook: @lcccasu*  
*Instagram: @icccasu\_global*  
*Twitter: @ICCCASU1*  
*Website: icccasu.com*



Did you know that ICCCASU has social media? To be informed on events, conference and news about ICCCASU please FOLLOW US On our social network.



Copyright © 2024 ICCCASU, All rights reserved.



Website: [icccasu.com](http://icccasu.com)  
Email: [icccasu@uottawa.ca](mailto:icccasu@uottawa.ca)

60 University St. (030)  
Simard Hall / Pavilion Simard  
University of Ottawa / Université d'Ottawa  
Ottawa, Canada  
K1N 6N5

Want to change how you receive these emails?  
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).

